

# Intentionally Killed Peaceful Protestors







**Assistance Association for Political Prisoners (AAPP)**  
**နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများကူညီစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း**

No.(75), 33 Extension Ward, Oakthaphayar Street, Dagon Myothit (North), Yangon, Myanmar  
E-mail: [info@aappb.org](mailto:info@aappb.org) Website: [www.aappb.org](http://www.aappb.org)

**စစ်အာဏာသိမ်းပြီးနောက် လတ်တလောဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိသော အခြေအနေများနှင့်ပတ်သက်၍  
နေ့စဉ်ထုတ်ပြန်ချက် အကျဉ်းချုပ်**

**ရက်စွဲ မတ်လ ၃ ရက်၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ်**

ဒီမိုကရေစီရေးနှင့် လူ့အခွင့်အရေးတို့အတွက် အသက်ခန္ဓာရင်း၍ တိုက်ပွဲဝင်ရင်း ယနေ့တွင် ထပ်မံ ကျဆုံးသွားခဲ့သော သူရဲကောင်းများအား မိမိတို့ နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများ ကူညီစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း (AAPP) မှ အလေးအနက် မှတ်တမ်းတင်ဂုဏ်ပြုအပ်ပါသည်။ ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၈ ရက်နေ့တွင် အာဏာသိမ်း အကြမ်းဖက် စစ်အုပ်စု၏ ရက်စက်စွာ ပစ်သတ်ခဲ့မှုကြောင့် (၁၇) ဦးသေဆုံးပြီးသည့် သုံးရက်မြောက်နေ့ဖြစ်သော မတ်လ ၃ ရက်နေ့တွင် ပြည်သူ (၂၀) ဦးသည် ရက်ရက်စက်စက် ပစ်သတ်ခြင်း ခံခဲ့ရ၍ ကျဆုံးသွားခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများ ကူညီစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း (AAPP) ၏ မှတ်တမ်းပြုချက်များအရ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁ ရက်နေ့မှ မတ်လ ၃ ရက်နေ့ထိ စုစုပေါင်း ဖမ်းဆီး၊ တရားစွဲဆို၊ ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခြင်းခံထားရသူ (၁၄၉၈) ဦးထိရှိခဲ့ပြီ ဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့အနက်မှ ထောင်ဒဏ်ချမှတ်ခြင်းခံထားရသူ (၄) ဦး၊ အမှုဖွင့်ခြင်းခံထားရပြီး ဖမ်းဝရမ်းထုတ်ခြင်းခံထားရသောကြောင့် တိမ်းရှောင်နေသူ (၆၁) ဦး နှင့် ပြန်လည် လွတ်မြောက်လာသူ (၃၀၆) ဦးရှိခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် လက်ရှိ အချိန်အထိ (၁၁၉၂) ဦးမှာ ဖမ်းဆီး၊ တရားစွဲဆို၊ ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ခြင်းခံထားရသည်။ ဖေဖော်ဝါရီလ ၁ ရက်နေ့မှ မတ်လ ၃ ရက်နေ့အထိ မတရားအကြမ်းဖက်ဖြိုခွင်းခြင်းခံခဲ့ရ၍ ကျဆုံးသွားခဲ့သူ (၅၀) ကျော်ရှိပြီဖြစ်ပါသည်။

ယနေ့အဖမ်းအဆီးစာရင်းတွင် မိမိတို့အနေဖြင့် ယခုအချိန်အထိ ဖမ်းဆီးခြင်းခံရသူ (၁၈၃) ဦး၏အမည်စာရင်းကိုရရှိခဲ့၍ မှတ်တမ်းပြုထားပါသည်။ သို့သော်လည်း ရန်ကုန်မြို့တစ်မြို့အတွင်း၌ပင် ဆန္ဒပြကျောင်းသား လူငယ် စုစုပေါင်း (၄၀၀) ကျော်သည် ကျိုက္ကဆံကွင်းအတွင်း၌ ချုပ်နှောင်ခြင်းခံထားရသောကြောင့် ယနေ့တွင် အခြားဒေသများအပါအဝင်

ပြည်သူ့အယောက် (၈၀၀) ထက်မနည်း ဖမ်းဆီးခြင်းခံခဲ့ရသည်။ မိမိတို့အနေဖြင့် ဆက်လက်စုံစမ်းလျက်ရှိပြီး ရရှိလာသည့်အချက်အလက်များကို ဆက်လက် ထုတ်ပြန်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အာဏာသိမ်းစစ်အုပ်စုသည် ငြိမ်းချမ်းစွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်သူများကို နေ့ရော၊ ညပါ နေ့စဉ်ရက်ဆက် အကြမ်းဖက်၍ ရက်စက်စွာ ဖြိုခွင်းလျက်ရှိသော်လည်း အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ သပိတ်စစ်ကြောင်းများသည် စစ်အာဏာရှင်ကို ဆက်လက်၍ ဆန့်ကျင် တွန်းလှန်လျက်ရှိကြသည်။ မတ်လ ၁ ရက်နေ့တွင် အာဏာသိမ်းစစ်အုပ်စု၏ လူမဆန်သော အကြမ်းဖက် ဖြိုခွင်းမှုများသည် ငြိမ်းချမ်းစွာဆန္ဒထုတ်ဖော်သူများအပေါ် ပို၍ ပြင်းထန်လာသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

ယနေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ မန္တလေးမြို့၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ မြင်းခြံမြို့၊ မုံရွာမြို့၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ လွိုင်ကော်မြို့၊ ရေးမြို့၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ဖားကန်မြို့၊ ပြည်မြို့၊ ပုသိမ်မြို့၊ တောင်တွင်းကြီး၊ ရွှေဘို၊ မြန်အောင်၊ စလင်းမြို့တို့၌ ရဲ နှင့် စစ်တပ်တို့မှ ငြိမ်းချမ်းစွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်သူများအား အင်အားသုံး၍ အကြမ်းဖက် ဖြိုခွင်းခဲ့ကြသည်။ ယနေ့တွင် ၎င်းတို့အသုံးပြုလေ့ရှိသည့် အသံဗုံး၊ မီးခိုးဗုံး၊ မျက်ရည်ယိုဗုံးများသာမက ကျည်အစစ်ကို အသုံးပြု၍ အဓိကထား ဖြိုခွင်းခဲ့သည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ အထူးသဖြင့် ရန်ကုန်မြို့၊ မန္တလေးမြို့၊ မြင်းခြံမြို့၊ မုံရွာမြို့၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ ပြင်ဦးလွင်မြို့ နှင့် ဖားကန်မြို့တို့၌ ကျည်အစစ်များဖြင့် ပစ်ခတ်ခဲ့ကြသည်။

မြင်းခြံမြို့၌ အသက် ၂၀ နှစ်အရွယ် လူငယ် (၁) ဦး သည် ဦးခေါင်းပွင့်၍ ကျဆုံးသွားခဲ့ပြီး (၁၈) ဦး ကျည်သင့်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ မန္တလေးမြို့၌ အမျိုးသမီး (၁) ဦး နှင့် အမျိုးသား (၁) ဦးတို့သည် ဦးခေါင်း နှင့် ရင်ဘတ်တို့တွင် ကျည်ထိမှန်၍ ကျဆုံးသွားခဲ့ပြီး ပြည်သူ (၈) ဦးသည် ဒဏ်ရာ အပြင်းအထန်ရရှိခဲ့သည်။ မုံရွာမြို့၌ အမျိုးသမီး (၂) ဦး နှင့် အသက် (၁၇) နှစ်အရွယ်ကလေး (၁) ဦး အပါအဝင် ပြည်သူ (၆) ဦးတို့သည် ဦးခေါင်း၊ ရင်ဘက် နှင့် နောက်ကျောတို့တွင် ကျည်ထိမှန်၍ ကျဆုံးသွားခဲ့ပြီး ပြည်သူ (၁၀) ဦးထက်မနည်း ကျည်ထိမှန် ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ စလင်းမြို့၌ လူငယ် (၁) ဦး ကျည်ထိမှန်၍ ကျဆုံးသွားခဲ့ပြီး (၈) ဦးထက်မနည်း ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ ပြင်ဦးလွင်မြို့၌ ပြည်သူ (၂) ဦးသည်လည်း ကျည်သင့်ဒဏ်ရာများဖြင့် ကျဆုံးသွားခဲ့ပြီး ပြည်သူတချို့ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်။ မော်မြိုင်မြို့၌ ပြည်သူ (၁) ဦး ကျဆုံးခဲ့ပြီး (၁) ဦးသည် စိုးရိမ်ရသည့်အခြေအနေတွင်ရှိသည်။ ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၌ (၇) ဦး ကျဆုံးခဲ့ပြီး (၂၀) ဦး ဒဏ်ရာပြင်းထန်စွာရရှိခဲ့သည်။ အွန်လိုင်းတွင် ပြန့်လာသည့် ဝီဒီယိုပိုင်တစ်ခုတွင် စစ်အာဏာရှင်၏ လက်ပါးစေများ က လက်နက်မဲ့ အမျိုးသားတစ်ဦးကို ဖမ်းဆီး၍ ထိုသူရှေ့မှသွားနေစဉ် သူ၏နောက်မှနေ၍ သေနတ်ဖြင့်ပစ်ခတ်သတ်ဖြတ် ခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။ လှိုင်သာယာမြို့နယ်မှ အမျိုးသား (၁) ဦးသည်လည်း ရင်ဘတ်ကို ကျည်ထိမှန်၍ ဒဏ်ရာအပြင်းအထန်ရရှိခဲ့သည်။ ထို့ပြင် တာမွေမြို့နယ်၌ ပြည်သူ (၁) ဦး၊ အင်းစိန်(ကြို့ကုန်း) ၌ (၃) ဦး၊ သာကေတမြို့နယ်၌

(၁၀) ဦး၊ ပုသိမ်မြို့၌ (၁) ဦးသည် ကျည်သင့်ဒဏ်ရာများရရှိခဲ့သည်။ ဖားကန်မြို့၌လည်း ဆန္ဒပြလူငယ် (၃) ဦးထက်မနည်း ဒဏ်ရာရရှိခဲ့ပြီး (၂) ဦးသည် စိုးရိမ်ရသည့်အခြေအနေတွင်ရှိနေသည်။ ဒဏ်ရာရရှိသူများသည် ယခုထက်ပို၍ များပြားနိုင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေအားဖြင့် (၁၀၀) ဝန်းကျင်ခန့်ရှိမည်ဖြစ်သည်။

ယနေ့တွင် မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၌ ရဲ နှင့် စစ်သားများသည် လမ်းမထက်၌ တာယာကွင်းများကို စုပုံ၍ မီးရှို့ခဲ့ပြီး မွန်မြတ်စိတ်ထား ဘိုးဘွားစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း ပရဟိတလူနာတင်ယာဉ်ရှိ စေတနာ့ဝန်ထမ်း (၄) ဦးကို သေနတ်ဒင်ဖြင့် ဦးခေါင်းကို အားကုန်လွှဲရိုက်ခြင်း၊ နံပါတ်တုတ်များဖြင့် ခေါင်းကို ရိုက်ခြင်းများကို လူမဆန်စွာ ပြုမူခဲ့သည်။ ထို စေတနာ့ဝန်ထမ်း (၄) ဦးအနက် (၁) ဦးသည် အဆိုပါဒဏ်ရာများဖြင့်ကျဆုံးခဲ့သည်။

ရဲ နှင့် စစ်တပ် မှ ငြိမ်းချမ်းစွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်သူများ နှင့် ပြည်သူများအပေါ် တနေ့ထက်တနေ့ ပို၍ ရန်လိုမှုများ ရှိလာပြီး ရန်သူများသဖွယ် ပြုမူဆက်ဆံလာသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ ၎င်းတို့မှ ပြည်သူများကို သားကောင်သဖွယ် သဘောထား၍ အဓိကသေစေနိုင်လောက်သည့် အစိတ်အပိုင်း များ အထူးသဖြင့် မျက်နှာ၊ ရင်ဘတ်၊ ဦးခေါင်း၊ နောက်ကျော နှင့် ဝမ်းဗိုက်တို့ကို ဦးတည်ချိန်ရွယ်၍ ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ ချိန်ရွယ် ပစ်ခတ်သည်သာမက ငြိမ်းချမ်းစွာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်လျက်ရှိသော လူအုပ် (ပြည်သူများ) အတွင်းသို့ တမင်တကာ ကြိရွယ်၍ ပစ်ခတ်လာသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ သေဆုံးသူများအား တရွတ်တိုက်ဆွဲခေါ်သွားခြင်း၊ ဒဏ်ရာပြင်းထန်သူများအား ဆေးကုသခွင့်မပေးဘဲ အချုပ်ကားအတွင်းသို့ ကြမ်းတမ်းစွာ ပစ်သွင်းခြင်း၊ ဖမ်းဆီးရာ၌လည်း အကြမ်းဖက်ရိုက်နှက်ဖမ်းဆီးခြင်း၊ နေအိမ်များအတွင်းသို့ သေနတ်များဖြင့် အကြောင်းမဲ့ ပစ်ခတ်ခြင်း၊ ပြည်သူပိုင်ပစ္စည်းများကို မီးရှို့ခြင်း၊ လုယက်ခြင်း၊ စသည့် ရက်စက် ကြမ်းကြုတ်မှုများကို နေ့စဉ်နှင့်အမျှ ကျူးလွန်လျက်ရှိကြသည်။ ယနေ့အချိန်တွင် အများပြည်သူဆိုင်ရာ နေရာများသည် စစ်တလင်းအဖြစ်သာမက သတ်ကွင်းနေရာများအဖြစ်သို့ပါ ပြောင်းလဲလာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ရဲ နှင့် စစ်တပ်တို့၏ လုပ်ရပ်များသည် အကြမ်းဖက်သမားများ၏ပုံစံများနှင့်ထပ်တူကျလျက်ရှိသည်ကို များစွာသော ဖြစ်စဉ်များမှ ထင်ရှားစွာ ပြသလျက်ရှိသည်။ ၎င်းတို့သည် လူ့ဂုဏ်သိက္ခာကို လေးစားခြင်းနှင့် လူ့အသက်ကို တန်ဖိုးထားခြင်း မရှိဘဲ ရက်စက်စွာ ပြုမူလျက်ရှိသည်။ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များလိုက်နာရမည့် ပြည်တွင်း နှင့် နိုင်ငံတကာဥပဒေများ၊ ကျင့်ဝတ်များကို လိုက်နာခြင်းမရှိဘဲ ဥပဒေစိုးမိုးရေးကင်းမဲ့စွာဖြင့် ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိဖြင့် ကျူးလွန်ခဲ့သော ရာဇဝတ်မှုတိုင်း အတွက် အာဏာသိမ်းစစ်အုပ်စုတွင် တာဝန်အပြည့်အဝရှိပြီး တာဝန်ခံရမည်ဖြစ်သည်။ လူ့အခွင့်အရေးချိုးဖောက်မှုများကို တရားမဲ့ ကျူးလွန်သော အကြမ်းဖက်စစ်အုပ်စုကို ပြင်းပြင်းထန်ထန် အရေးယူရမည်ဖြစ်သည်။ ၎င်းတို့ကို အရေးယူ ဆောင်ရွက်မှုများပြုလုပ်ရန် နှောင့်နှေးနေသမျှကာလပတ်လုံး ပြည်သူများသည် ဓားစာခံများသဖွယ်ရှိနေဦး မည်ဖြစ်သည်။

ယမန်နေ့ညနေပိုင်းက မကွေးတိုင်း၊ တောင်တွင်းကြီးမြို့နယ်တွင် စစ်တပ်မှ လူငယ်များကို ကျည်အစစ်ဖြင့် လိုက်လံပစ်ခတ် သည့်အတွက် အသက် ၁၆ နှစ်အရွယ် ကိုသီဟဇော်(ခ)နောင်နောင်သည် သေဆုံးသွားခဲ့ပြီး လူငယ်တချို့ ဒဏ်ရာရရှိကာ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ခြင်း ခံခဲ့ရသည်။ ထို့ပြင် ဆိုင်ကယ်များကိုလည်း ယူဆောင်သွားခဲ့သည်။

နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများ ကူညီစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း (AAPP) မှ လက်ရှိအခြေအနေများကို နေ့စဉ် စောင့်ကြည့် မှတ်တမ်းတင်သွားမည်ဖြစ်ပြီး စစ်အာဏာသိမ်းမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဖမ်းဆီး၊ တရားစွဲဆို၊ ပြစ်ဒဏ် ချမှတ်ခြင်းခံထားရသူများ၏ စာရင်းကို နေ့စဉ်ထုတ်ပြန်သွားမည်ဖြစ်သည်။

အရပ်ဘက်အဖွဲ့အစည်းမှ ခေါင်းဆောင်များ၊ အရပ်သားများ၊ တက်ကြွလှုပ်ရှားသူများ၊ သတင်းသမားများ၊ CDM လှုပ်ရှားနေသည့် ဝန်ထမ်းများစသည့် နယ်ပယ်အသီးသီးမှ မည်သူမဆို ဖမ်းဆီး၊ ထိန်းသိမ်း၊ တရားစွဲဆိုခြင်းခံထားရသည်ကို သိရှိပါက အောက်ပါလိပ်စာများသို့ ဆက်သွယ်၍ အသိပေး၊ အကြောင်းကြား နိုင်ပါသည်။

Email : [info@aappb.org](mailto:info@aappb.org)

Facebook : <https://web.facebook.com/burmapoliticalprisoners/>

Twitter : [https://twitter.com/aapp\\_burma](https://twitter.com/aapp_burma)

နိုင်ငံရေးအကျဉ်းသားများ ကူညီစောင့်ရှောက်ရေးအသင်း (AAPP)

အာဏာသိမ်းစစ်ကောင်စီကို လက်မခံဘဲ အာခံဖီဆန်တဲ့ CDM လှုပ်ရှားမှုမှာပါဝင်တဲ့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး နတ်တလင်းမြို့နယ်က ထွေအုပ်ဝန်ထမ်း ၂၃ ယောက် အလုပ်မှ ထုတ်ပယ်ခံခဲ့ရပါတယ်။

နတ္ထလင်းမြို့နယ်မှာ CDM လုပ်နေတဲ့ ဝန်ထမ်းတချို့ကို အာဏာသိမ်းစစ်ကောင်စီက ခြိမ်းခြောက်မှုတွေရှိနေတာကြောင့် အလုပ်ပြန်ဆင်းခဲ့ပေမယ့် ဝန်ထမ်း ၂၅ ယောက်ကတော့ CDM မှာ ဆက်လက်ပါဝင်နေတာပါ။

<http://burmese.dvb.no/archives/448503>

ပစ်ခတ်၍ ဒဏ်ရာရ

သာကေတ ရာဘာကျည်သင့် (၁) ဦး

ရန်ကုန် စမ်းချောင်း ကျွန်းတောလမ်းမှာ ဆန္ဒပြသူတွေကို စတင်ဖြိုခွဲနေပါပြီ။

စမ်းချောင်း ကျွန်းတောလမ်းမှာ ဆန္ဒထုတ်ဖော်နေတဲ့ ပြည်သူတွေကို ဒီကနေ့ မနက် ၁၀နာရီခန့်မှာ ရဲနဲ့ စစ်သားတွေက ဘူဒိုဇာထိုး အတားအဆီးတွေဖျက်ဆီးခဲ့ပြီး မျက်ရည်ယိုဗုံးပစ်ခတ် လူစုခွဲခဲ့ပါတယ်။ လူ ၁၀ဦးထက်မနည်း ဖမ်းဆီးခံခဲ့ရပြီး ပြည်သူတွေ ချန်ခဲ့တဲ့ ဒိုင်းကာနဲ့ အခြားပစ္စည်းတွေ ကောက်ယူသွားခဲ့ပါတယ်။

<https://www.facebook.com/VoiceofMyanmarNews/videos/127009512682125>

မြင်းခြံမြို့သပိတ်အား ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲခန့်တွင် ဖြိုခွင်းခံရပြီး ကျည်သင့်ဒဏ်ရာရသူ ၉ ဦး ရှိသည်။ ခြေထောက်ကျိုးသူ၊ ရာဘာကျည်ထိမှန်သူ၊ လည်ပင်းထိမှန်သွားသူများရှိပြီး ရဲတပ်ဖွဲ့က ရာဘာကျည်၊ မျက်ရည်ယိုဗုံးများသုံးကာ ဖြိုခွဲခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ မြင်းခြံ 14နှစ်သားကောင်လေး ဦးခေါင်းပွင့် သေဆုံး

<https://www.facebook.com/MCTVCLUB1/photos/a.329341968388981/366616514661526/>

မေမြို့ - မေမြို့ကျည်အစစ်ဖြင့် ပစ်ခတ်မှုကြောင့်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသူများရှိလာ

<https://www.facebook.com/MCTVCLUB1/photos/pcb.366565814666596/366565274666650>

ရေးမြို့

**တောင်တွင်းကြီးမြို့နယ်၌ စစ်တပ်၏ပစ်ခတ်မှုကြောင့် ၁၆ နှစ်အရွယ် လူငယ် ၁ ဦး သေဆုံး**

ရန်ကုန်-ပြည်ကားလမ်းအတိုင်း တောင်တွင်းကြီးဘက်သို့ ဆတ်သွားတိုက်နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး ဖွင့်ပြီးပြန်လာတဲ့ စစ်ကားတွေကို ဆတ်သွားကျေးရွာအနီး၊ တောစိမ်းကျေးရွာထိပ် ကားလမ်းဘေးမှာ ထိုင်နေတဲ့ လူငယ်တွေက “စစ်အာဏာရှင်အလိုမရှိ” လို့ ကြွေးကြော်စဉ် စစ်ကားတွေပေါ်မှ စစ်သားတွေဆင်းလာပြီး ကျွဲကျောင်းရင်း ဂိမ်းဆော့နေတဲ့ လူငယ် ၂ ဦးကို ထိုးကြိတ်ရိုက်နှက်ကာ ထွက်ပြေးတဲ့ လူငယ်တွေကို သေနတ်နဲ့ လိုက်ပစ်တဲ့အတွက် လူငယ်တစ်ဦး ကျည်ဆန်ထိမှန်ဒဏ်ရာနဲ့ ဆုံးသွားခဲ့တာပါ။

တချို့လူငယ်တွေ ဒဏ်ရာရရှိကာ ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်ခံခဲ့ရပြီး ဆိုင်ကယ်တွေကိုလည်း ယူဆောင်သွားတယ်လို့ ဒေသခံ မျက်မြင်သက်သေတွေက ဒီဗွီဘီကို ပြောပါတယ်။

သေဆုံးသူမှာ တောင်တွင်းကြီးမြို့နယ်၊ ဆတ်သွား၊ အမှတ် ၅ ရပ်ကွက်မှာ နေထိုင်တဲ့ ဦးစိုးဝင်းနဲ့ ဒေါ်သင်းသင်းခိုင်တို့ရဲ့သား ကိုသီဟဇော်(ခ)နောင်နောင် အသက် ၁၆ နှစ် ဖြစ်ကြောင်း စုံစမ်းသိရှိရပါတယ်။

<http://burmese.dvb.no/archives/448379?fbclid=IwAR2AppNjMOrjh8mDJ79HLTDZGPY3eOyMqPEtS1dbHvVMoHHJKLYzGXWA2gE>

ဖြိုခွင်း

သာကေတ၊

တာမွေ၊ ကျောက်မြောင်ဈေးရှေ့

အင်းစိန်

မုံရွာ

မြင်းခြံ

မန္တလေး

မန္တလေးမြို့ ၈၄ လမ်း၊ လမ်း ၃၀ က စစ်အာဏာရှင်ဆန့်ကျင်ဆန္ဒပြတဲ့ ထိုင်သပိတ်ကို စစ်တပ်နဲ့ ရဲက မျက်ရည်ယိုဗုံး၊ အသံဗုံးတွေ အသုံးပြု ဖြိုခွင်းခဲ့ပါတယ်။

<https://www.facebook.com/rfaburmese/videos/443903543492595>

<https://www.facebook.com/rfaburmese/photos/pcb.10160879637133128/10160879635938128>

တာမွေ - ပစ်ခတ်

လှိုင် - လှိုင်မြို့နယ်၊ ပါရမီလမ်း၊ စိန်ဂေဟာရှေ့တွင် ဆန္ဒပြနေသောလူများကို မျက်ရည်ယိုဗုံး၊ ကျည်အစစ်များဖြင့် ပစ်ခတ်ဖြိုခွင်းခဲ့ပြီး လူ ၂၀ ထက်မနည်း ဖမ်းဆီးခံရသည်။ ဖမ်းဆီးခံရသူများအား ရိုက်နှက်နေကြောင်း တွေ့ရပြီး နေအိမ်များကိုလည်း ပစ်ခတ်နေကြောင်း အဆိုပါနေရာ ရောက်ရှိနေသူများက ပြောသည်။

မြောက်ဥက္ကလာ သုဓမ္မာလမ်းမပေါ်မှာရှိနေတဲ့ သပိတ်စစ်ကြောင်းကို စစ်တပ်က အကြမ်းဖက်ဖြိုခွင်းလိုက်ပါတယ်။ လမ်းပေါ်မှာရှိတဲ့ ကားတွေကိုလည်း သေနတ်နဲ့ ပစ်သွားတယ်လို့ ဆန္ဒပြပြည်သူတွေက ပြောပါတယ်။



လွိုင်ကော်

မြစ်ကြီးနား

ရဲ နှင့် စစ်သားများမှ ဖျက်ဆီးမှုများ

ညအချိန်၌ မန္တလေးတွင် စစ်တပ်နှင့်ရဲက ပြည်သူပိုင်ကားများ၊ ဆိုင်ကယ်များကို ဖျက်ဆီးခြင်း၊ နေအိမ်များသို့ သေနတ်ဖြင့် ပစ်ခြင်း၊ လောက်လေးခွဖြင့် ပစ်ခြင်းများ လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် မြင်ကွင်း

မန္တလေး၊ လမ်း ၂၀ ၊ ၈၀၊ ၈၁ ကြားတွင် မတ်လ ၂ ရက်နေ့ ည ၉ နာရီခွဲက စစ်တပ်နှင့်ရဲက ပြည်သူပိုင်ကားများ၊ ဆိုင်ကယ်များကို ဖျက်ဆီးခြင်း၊ နေအိမ်များသို့ သေနတ်ဖြင့် ပစ်ခြင်း၊ လောက်လေးခွဖြင့် ပစ်ခြင်းများ လုပ်ဆောင်ခဲ့သည့် မြင်ကွင်းကို CCTV မှတစ်ဆင့် ပြန်လည် တွေ့မြင်ရခြင်းဖြစ်သည်။

<https://www.facebook.com/khitthitnews/videos/868661057315513>

မရမ်းကုန် ၁ ရပ်ကွက် ၊ သမိုင်းမြို့ဟောင်း ၈ လမ်း တွင် ဆိုင်ကယ်သမားက ကင်းသမား ကို သေနတ်ဖြင့် ၃ ချက်ပစ်ခတ်မှုဖြစ်ပွား -

ရန္တနုံ ညဖက်ပုံတီး ဆေးပတ်ရေမြှုပ်ကွေ့ထဲ လုံစခံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင် ပစ္စတု -လှိုင်/အင်းစိန်